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ORSZÁGGYŰLÉ S IKÉP V IS ELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
Képviselőcsoportja

Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Érvényesül- e a stratégiai gondolkodás a vasúti közlekedés terén?” címmel a Házszabál y
91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Molnár Csaba Közlekedési, Hírközlési és
Energiaügyi Miniszter Urhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Több ízben emeltem szót a Körmend- Zalalövő vasútvonal fejlesztése érdekében, mely a
Hódos és Zalalövő között megépült modern szakasz folytatása lehetne, az észak-dél irányú
forgalmat jelentősen felgyorsítaná, és bekapcsolódhatna Szombathelyen keresztül az Európai
Unió vasúti vérkeringésébe . Körmendet követően Ausztria és Észak Magyarország felé
közvetlen csatlakozás lenne, Szlovéniából és a beruházás természetesen az észak-déli tengel y
fejlesztésébe is beillenének . Ez a szakasz összességében 15 km hosszúságú, mégis stratégiai
jelentőségű (lehetne) .
Kérem, válaszoljon !

• Felülvizsgálja-e a tárca a szárnyvonallal kapcsolatosan korábban kialakítot t
álláspontját? Érvényesül- e a stratégiai gondolkodás a vasúti közlekedés terén ?

• Jelentőségére való tekintettel várható-e, hogy a szakasz szükséges felújításá t
megvalósítják?



Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20 .

Bebes István
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